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Protokół nr XXI/2019
XXI Sesja w dniu 17 grudnia 2019
Obrady rozpoczęto 17 grudnia 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 18:05 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków oraz zaproszeni goście :Burmistrz Miastap.Mariusz Piątkowski, Skarbnik Miasta p. Jacek Dowgiałło, Starosta Golubsko-Dobrzyńskip.
Franciszek Gutowski, V-ce Starosta p. Danuta Malecka, Przewodniczący Rady Powiatup.Andrzej Grabowski, Wójt Gminy p. Marek Ryłowicz , Marszałek Województwa kujawsko-
pomorskiegop. Piotr Całbecki, Kierownik WI p. Anna Czarnecka, Kierownik WGKp.Dawid Jarecki, Kierownik wydziału Organizacyjnego p. Przemysław Kuczkowski, radca
Prawny, Marek Redecki, dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych.

Obecni:

|.LukaszBednarski
2. Justyna Bestry
3. Hanne-Grzywińska
4. FranciszekJagielski
5. Andrzej kuciiski
6. Monika Kwidzyńska
7. Anna Paprocka
8. JózefPietrzak
9. Łukasz Pietrzak
10. DermikaPiotrowska
11. Jolanta Rzeszotarska
]2. Krzysztof Skrzyniechi
13. Marek Stawski
14. Aleksander Wichrowski
15. Konrad Zaporowicz

1. Otwarcie Sesji.

Przewodniczący Rady Miasta p . Łukasz Pietrzak przywitał zebranych i otworzył XXI Sesje
Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

2. Stwierdzenie quorum.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum „przy którym Rada Miasta
może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

3. Wybór Sekretarza obrad.

Na funkcję Sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miasta zaproponował kandydaturę
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta p. Konrada Zaporowicza. Pan Konrad Zaporowicz



wyraził zgodę na funkcję Sekretarza obrad. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie
kandydaturę p. Konrada;Zaporowicze nad wyborem Sekretarza obrad. Wszyscy obecni na
sali czyli 10 radnych jednogłośnie wybrali na Sekratarza obrad p. Konrada Zaporowicza.

4. Wnioski do porządku obrad.

W tym punkcie Skarbnik Miastap. Jacek Dowgiałło zgłosił wprowadzenie do porządku
obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem
roku budżetowego 2019 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

Wszyscy radni czyli 8 obecnych na Sali byli za wprowadzeniem do porządku obrad
zaproponowanego projektu uchwały.

Marszałek Województwa kujawsko-pomorskiego Pan Piotr Całbecki podziękował za .

zaproszenie do Golubia-Dobrzynia i wspólne podpisanie listu intencyjnego dotyczącego
. organizacjii świętowania obchodów 100 rocznicy powrotu pomorza do macierzy. Pan -

. Marszałek nadmienił, iż uroczystości odbędą się w dniu 17 stycznia 2020 w Golubiu-
Dobrzyniu dodając również , że Golub-Dobrzyń był pierwszym miastem ,które odzyskało
niepodległość. Następnie Pan marszałek przedstawił krótki program dotyczący uroczystych
obchodówdnia 17 stycznia 2020r.
W dalszej części trwania XXI Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia przystąpiono do
podpisania przez wójta Gminy Golub-Dobrzyn. p. Marka Ryłowicza starostę golubsko-
dobrzynśkiego p. Franciszka Gutowskiego, burmistrza miasta Golubia-Dobrzyniap.Mariusza Piątkowskiego i Marszałka Województwa Kujawsko Pomorskiego p. Piotra
Całbeckiego listu intencyjnego dotyczącego organizacji i współfinansowania wydarzeń
pn „100 lecie powrotu Golubia do ojczyzny””organizowanego w ramach wojewódzkich
obchodów 100- lecia powrotu pomorza i kujaw do wolnej Polski.

5. Przyjęcie protokołów z:

a) XVII Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia,

Głosowano w sprawie:
XVIISesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia,.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: P

b) XVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia,

Głosowano w sprawie:
XVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia,.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:7
Wynikiimienne:
ŻA(87



Franciszek Jagielski;;Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, JózefPietrzak,doukząszPietrzak; > s:
Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Setcyski
NIEOBECNI (7)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika
Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki, Konrad Zaporowicz

c) XIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia,

Głosowano w sprawie:
XIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia,.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:7
Wyniki imienne:
ZA(8)
Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak,
Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski
NIEOBECNI (7)

* Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika
Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki, Konrad Zaporowicz

d) XX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

Głosowano w sprawie:
XX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Miasta z prac w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący komisji złożyli sprawozdanie z prac komisji w następującej kolejności :z
posiedzenie Komisji Oświaty p. Aleksander Wichrowski , z posiedzenia Komisji Budżetu p.
Jolanta Rzeszotarska, z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w zastępstwie p. Jolanta :

Rzeszotarska z posiedzenia k. Infrastruktury p. Justyna Bestry, z posiedzenie Komisji Skarg
Wnioskówi Petycji p. Anna Paprocka, z posiedzenia Komisji Komunalnej p. Józef Pietrzak.

7. Sprawozdanie Burmistrza Miastaz działalności w okresie międzysesyjnym wtym z
wykonania uchwał.
Pełniący Obowiązki Kierownika Wydziału Organizacyjnego p. Przemysław Kuczkowski
odczytał sprawozdaniez realizacji uchwałył Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.
8. Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Józef Pietrzak:



Wpierwszej radnyp. Józef Pietrak wimieniu mieszkańców Golubia-Dobrzynia zwrócił
się z prośba o budowę przejścia dla pieszych przy ul Żeromskiego.

Kolejna interpelacja skierowana była do kierownika WGK P. Dawida Jareckiego w której
p. Józef Pietrzak poprosił o uporządkowanie śmieci na osiedlu przy ul. Katarzyńskiej.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak:

=s

FA

W pierwszej interpelacji Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak zapytał jakie
środki zostały w budżecie poszczególnych placówek na płacachi1 pochodnych w
związkuze strajkiem nauczycieli.

W kolejnej interpelacji p. Łukasz Pietrzak zapytał Burmistrza Miasta p. Mariusza
Piątkowskiego czy wydał dyspozycję co do dysponowania tymi środkami iczy te środki
maja być przekazane nauczycielom.

W następnej interpelacji p. Łukasz Pietrzak zapytał w jakim zakresie dyrektorzy szkół
rozdysponowali zaoszczędzone kwoty pieniędzy ze strajku nauczycieli.

Ostatnia interpelacja p. Łukasza Pietrzaka dotyczyła udzielenia informacji od prezesa
Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej p. Michała Piotrowicza na temat ewentualnych
strat lub zysków spółki. Jeśli jest planowanyzyskto w jakiej wysokości i czy będzie
wystarczający do wypłaty nagród z tyt. umów dla pracowników.

Radny Franciszek Jagielski:

=/ . Wpierwszej interpelacji p. Franciszek Jagielski poprosił burmistrza miasta p. Mariusza
Piątkowskiego o zajęcie stanowiska w sprawie budowy boiska sportowego przy ul. Miłej
1planowanej z związku z tym faktem wycince lasów.

Kolejna interpelacja radnego Franciszka Jagielskiego dotyczyła oddanego do użytku
„skrzyżowania przy ul „Hallera w Golubiu. Radny zapytał czy w stosunku do wykonawcy
są uwagi dotyczące prawidłowości i zasadności wykonania robot w takim kształcie jakim
zostały wykonane. Jeśli są nieprawidłowości to jakie i do kiedy zostaną usunięte.

RadnyMarek Stawski:

9. W pierwszej interpelacji radny p. Marek Stawski zadał pytanie kto nadzoruje oświetlenie
na parkingach przy marketach na terenie miasta Golubia-Dobrzynia.

10. W kolejnym zapytaniu radny p. Marek Stawski poprosił o udzielenie odpowiedzi na
pytanie kto zajmuje się funkcjonalnością kratek odwadniających na terenie miasta.

Radny Konrad Zaporowicz

11. W pierwszej interpelacji radny p. Konrad Zaporowicz zapytał jakie jest przeznaczenie
gruntu przy ul. Lipnowskiej w Golubiu-Dobrzyniu.

9. Przerwa wobradach 20 min.



10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

1.W odpowiedzi na pierwsza interpelacje radnego Józefa Pietrzaka informacji udzielił
Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski mówiąc, że przy ul. Żeromskiego w Golubiu-
Dobrzyniu znajduje się kilka przejść dla pieszychi jeśli stosowna propozycja i wniosek
zostanie złożony radnym i zostanie poparty większością głosów członków komisji
infrastruktury takie zadanie będzie realizowane.

2. Odpowiadaj na druga interpelację radnego p. Józefa Pietrzaka kierownik Wydziału
Gospodarki Komunalnej podziękował za złożona interpelację i poinformował, że po
zgłoszeniu do odpowiedniego działu Urzędu Miasta, śmieci wielkogabarytowe zostaną
nieodpłatnie przez pracowników urzędu odebrane. Pan Kierownik dodał, iż w ostatnim
czasie nie została zgłoszona informacja dotycząca poza wywozy śmieci
wielkogabarytowych.

3. W dalszej kolejności na interpelacja p. Łukasz Pietrzaka odpowiedzi udzieliła
Kierownik Miejskiego Zespołu Obsługi Oświaty p. Aleksandra Orłowska informując, iż
zaoszczędzona kwota wraz z pochodnymi w związkuze strajkiem nauczycieli wynosi
206.000.522,40 zł. Uzupełniając swoja wypowiedz Pani Orłowska dodała, że do chwili
obecnej ta kwota nie została wydatkowana przez dyrektorów szkół. Następnie skarbnik
miasta p Jacek Dowgiałło przypomniał, że środków na oświatę brakowało w ciągu
bieżącego roku budżetowegoi w związkuz tym te środki były sukcesywnie dokładane.
Pan skarbnik nadmienił, iż nie można mówićo środkach pozostałych ponieważ byliśmy
na etapie środków brakujących , które dokładano do oświaty .

4. Odpowiadając na ostatnio interpelacje p. Łukasz Pietrzaka Prezes Przedsiębiorstwa
Energetyki Cieplnej p. Michał Piotrowicz poinformował , iż zyski przedsiębiorstwa będą
niższe niż w latach ubiegłych ze względu na dużo wyższe kosztu zakupu „ białych
certifikatów,, i obecne panujące wysokie temperatury. Pan Piotrowicz dodało , że na
obecna chwilę niejest w stanie określić jaki będzie ostatecznybilans spółki ponieważ.
dwaostatnie tygodnie roku są kluczowe do dokonania stosownych obliczeń. —
Odpowiadając na druga cześć pytania prezes PEC nadmienił „iż brakująca kwota
nagroda będzie wypłacana z funduszu płac. z ze
5. Odpowiadając na interpelacje p. Franciszka Jagielskiego głos zabrała Wiceburmistrz p.
Róża Kopaczewska informując iż głosowanie przez platformę internetową w sprawie
ankiety dotyczącej budowy boiska sportowego kształtował się stosunkiem głosów732
na tak i 705 na nie. W kwestii zabezpieczeń Pani Burmistrz dodała ,że prowadzone są
rozmowy z firma , która tworzyła program do konsultacji aby wprowadzić
zabezpieczenia związane z przeprowadzanymi ankietami. Następnie Burmistrz Miastap.
Mariusz Piątkowski nadmienił, iż odpowiedz jest niejednoznaczna przypominając
również, że złożyliśmy deklaracje i podjęliśmy działania związane z inwestycją
powstania obwodnicy Golubia-Dobrzynia , która wiąże się w części z pokryciem
kosztów z budżetu miasta. W dalszej części Burmistrz przypomniał o planowanych
inwestycjach takich jak budowaronda ulic Piłsudskiego, Sokołowskiej 1 Szosy
Rypińskiej a także kolejną inwestycją będzie zmiana planów zagospodarowania
przestrzennego przy ul .Lipnowskiej i wiążące się z tym zmianyw infrastrukturze
drogowej, kanalizacyjnej, wodnej. Pan Burmistrz Mariusz Piątkowskieswoja wypowiedzdodał , że wszystkie te mwestycje będą wiązały się z. wydatkami n:
które będzietrzeba znaleźć środki w budżecie miasta Golubia- Dobrzynia. Burmistrz



podkreślił również , że budowa boiska sportowego będzie się wiązała z dużymi
wydatkami i w związku z tym burmistrz nadmienił,iż trzeba najpierw zrealizować
inwestycje w których podjęliśmy już działania.

6. Odpowiadając na kolejne pytanie p. Franciszka Jagielskiego informacji udzielił
Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski mówiąc, iż w dniu 16 grudnia 2019 r. został
dokonany odbiór techniczny skrzyżowanie przy ul .Hallera w Golubiu. Wszelkie ubytki
zgłoszone przez mieszkańców miasta zostaną przeanalizowane przez inwestora1
wykonawcę.

7. W odpowiedzina interpelacje p. Marka Stawskiego dotyczącego oświetlanie
parkingów przy marketach na terenie miasta Golubia-Dobrzynia odpowiedzi udzieliła p.
Kierownik wydziału infrastruktury p. Anna Czarnecka informując, że za prywatne tereny

. odpowiada zarządca lub najemca dennego terenu. Pani Czarnecka nadmienła, iż |

wystosuje pismo do Inspektora Nadzoru Budowlanego w celu wskazania ewentualnych
nieprawidłowości.
8. Odpowiadając na interpelację p. Konrada Zaporowicza Kierownik Wydziału
Infrastruktury poinformowała, iż na chwil obecna w zapisach przeznaczenia terenu.
przy ul. Lipnowskiej widnieją informacja przeznaczenia terenu, zieleń nieurządzona ,, 1

Jeśli chcielibyśmy zmieniać przeznaczenie tego terenu pod boisko sportowe
wymagałoby to zmiany planów zagospodarowania .
11. Przedstawienie projektu budżetu na 2020 rok.

Wtym punkcie skarbnik miasta p. Jacek Dowgiałło przedstawił podstawowe informacje
dotyczące projektu uchwały budżetowej na 2020 rok. Pan Skarbnik nadmienił, iż łączna
kwota dochodówbudżetu na 2020 rok wynosi 59.891.966,34 zł w tym : dochody bieżące
wkwocie 56.587.879,00 z ł: dochody majątkowe w kwocie 3.304.087,34zł a łączna
kwota wydatków budżetu na 2020 rok wynosi 62.857.555,16 zł w tym : wydatki
bieżące w wysokości 58.017.878,37 i wydatki majątkowe w wysokości 4.839.676,79zł
Zadania inwestycyjne ustala się odpowiednio planowane dochody na zadania zlecone w
wysokości 16.728.156,00 zł wydatki na zadania zlecone w wysokości 16.728.156,00 zł
„Wynik budżetu zamyka się deficytem w wysokości 2.965.588,82 zł Strona planowanych
przychodów to kwota 4.997.674,66 zł i łączna kwota planowanych rozchodów wynosi
2.032.085,84zł

12. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat projektu budżetu.

Przewodniczący RadyMiasta p. Łukasz Pietrzak odczytał Opinię Regionalnej Izby
Obrachunkowej na temat projektu budżetu 2020 rok Miasta Golubia-Dobrzynia a także
opinie o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały
budżetowej Miasta Golub-Dobrzyń na 2020 rok i opinie o projekcie uchwały
zmieniającej Uchwałę Nr VI /19/2011 Rady Miasta Golubi-Dobrzynia w sprawie
uchwalenia Wielóletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Golub-Dobrzyń na2020-
2031co stanowi załącznik do protokołu.

13. Dyskusja na projekteii buażetu lid ŻUŻO TOK



W tym Punkcie Przewodnicząca Komisji Budżetu p. Jolanta Rzeszotarska przedstawiła
opinię Komisji Budżetu Rady Miasta Golubia-Dobrzynia na temat projektu uchwały w
sprawie budżetu miasta Golubia-Dobrzynia na 2020 rok oraz projektu uchwały w sprawie
zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Golubia-Dobrzynia nalata
2011-2031

I.Projekt budżetu miasta na rok 2020.
Przedłożony projekt uchwały w sprawie budżetu na 2020 rok zakłada:

a) kwotę dochodów budżetu wwysokości 59.891.966,34 zł, ztego:
- dochodybieżące w kwocie — 56. EU: 879,00 zł;
- dochody majątkowe wkwocie — 3.304.087,34 zł.

. a) kwotę wydatków budżetu wwya.s 62.857.555,16 zł, z tego:
- wydatki bieżące wwysokości — 58.017.878,37 zł;
- wydatki majątkowe w wysokości -4.839.676,76 zł.

« Wprojekcie budżetu miasta na 2020r. zaplanowane zostały dochody w wysokości
59:891.966,34 zł i wydatki w wysokości 62.857.555,16zł. Różnica między tymi wielkościami
stanowi deficyt budżetu w wysokości 2.965.588,82 zł.
Jako źródło sfinansowania planowanego deficytu budżetu wskazano zgodniez art.217 ust.2 pkt
6 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 rok o finansach publicznych przychody budżetu pochodzące
z zaciąganych pożyczek i kredytów .

Wprojekcie budżetu zaplanowano przychody w łącznej kwocie 4.997.674.66 zł wtym z
tytułu:

:
|

- zaciągniętych pożyczeki kredytów w wysokości 2.000.000,00 zł;
- wolnych środków o których mowa w art.217ust.2pkt 6 w wysokości

2.997.674,66 zł.
Rozchody zaplanowano na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań w kwocie 2.032.085,84
ŻA.

II. Projekt zmiany uchwały w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta
Golub-Dobrzyń na lata 2011-2031.

Przedłożony dokument zawiera w szczególności prognozowanie wielkości w zakresie
dochodówi wydatków, wraz zpodziałem na dochody i wydatki bieżące oraz dochody i wydatki
majątkowe. Przedstawiono ponadto prognozowane wydatki związane z obsługa długu.

Jak wynika z przedmiotowego dokumentu, spełnione zostały dla poszczególnych lat
prognozy wielkości wskaźników spłaty zobowiązań, wynikających z ustawy z dnia 27
sierpnia 2009r. o finansach publicznych.Prognozowane na rok 2020 wielkości, w szczególności dotyczących dochodów i

wydatkóworaz wyniku budżetu, pozostaje zgodna z projektem budżetu na rok 2020.
W ramach Wieloletniej Prognozy Finansowej przedstawiono wykaz przedsięwzięć i

. limity wydatków.
Mając na uwadze. powyższe, Komisja Budżetu Rady Miasta Golubia-Dobrzynia

. opiniuje pozytywnie przedłożony przez Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia projekt budżetu
na rok 2020 wraz ze zmianami oraz zmianę uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej i wnosi o uchwalenie w przedstawionej wraz ze zmianami wersji.

-Z uwagi na liczne.potrzeby inwestycyjne zgłaszane przez radnych, wnioskuje się aby w
styczniu 2020 roku podnieść uchwały:



- z planowanych wydatków działu transport i łączność (600), rozdział 60016, paragraf
6050 dokonanie przesunięcia na inne wydatki inwestycyjne części kwot zaplanowanych lecz w
całości niewykorzystanych na sfinansowanie zamowień pn. budowajezdni ulicy Miłej-etapII,
przebudowa ulicy Mazowieckiej. Określone wydatki na te paragrafy zaplanowane są w
wartości 1.630.000,00 zł. Z ofert rozstrzygnieto przetargi w wartości mniejszej tj.1.191.939,50
zł. Założeniem tej uchwałyjest aktualizacja wydatków i zaplanowanie innych do realizacji na
kwotę 438.050,50zł.

- zaplanowanie kredytu w wysokości wyższej o 500.000,00zł na realizację zadań
inwestycyjnych z uwagi na rezygnację z zaplanowanego kredytu w roku 2019, który nie został
zaciągnięty w wysokości 1.440.000,00 zł. Po przeanalizowaniu powyższe jest uzasdnione z
powodu długofalowego ograniczenia wydatków inwestycyjnych i braku możliwości realizacji
zaakceptowanych zadań w roku 2020 przez Radę Miasta Golubia-Dobrzynia.

14. Podjęcie uchwał:

a) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr VI /19 /2011 r. w sprawie
«uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Golub-Dobrzyń na lata 2011-
2DZTĘ

.

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr VI /19 /2011 r. w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Golub-Dobrzyń nalata 2011-
2031:
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
b) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia NrII /12 /2018 z dnia 18 grudnia
2019 roku w sprawie budżetu na 2019 rok;

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr II /12 /2018 z dnia 18 grudnia 2019
roku w sprawie budżetu na 2019 rok;.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5.
c) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr VI /19 /2011 R.w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy -Miasto Golub-Dobrzyń na lata 2011-
2031;

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr VI /19 /2011 R. w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy -Miasto Golub-Dobrzyń nalata 2011-
2031;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

d) uchwała Rady Miasta Golubia-Dobrzyniaw sprawie budżetu na 2020 rok;/ o 4 k



Głosowano w sprawie:
uchwała Rady Miasta Golubia-Dobrzyniaw sprawie budżetu na 2020 rok;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak,
Łukasz Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad
Zaporowicz
NIEOBECNI (5)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika Piotrowska, Krzysztof
Skrzyniecki

e) w sprawie przyjęcia planówpracy stałych Komisji Rady Miasta;
Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta ;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef
Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika Piotrowska,
Krzysztof Skrzyniecki

f) w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Golubia-Dobrzynia;

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Golubia-Dobrzynia;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0) WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef
Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski. Aleksander Wichrowski, =:
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński,|. Piotrowska,
Krzysztof Skrzyniecki



g) w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Golub-Dobrzyń
na rok szkolny 2019 / 2020;

Głosowano w sprawie:
w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Golub-Dobrzyń na
rok szkolny 2019/ 2020;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef
Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander W ichrowski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI (5)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika Piotrowska,
Krzysztof Skrzyniecki

h) źmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagrodzenia nauczycieli;

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagrodzenia nauczycieli;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, J ózef
Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika Piotrowska,
Krzysztof Skrzyniecki

i) w sprawie zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej przyznawane pod
warunkiem zwrotu w części lubw całości w ramach zadań własnych gminy;

Głosowano w sprawie:
w sprawie zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej przyznawane pod
warunkiem zwrotu w części lubw całości w ramach zadań własnych gminy;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

. Wyniki imienne:
ZA (10)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef
Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski,



Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI ()Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika Piotrowska,
Krzysztof Skrzyniecki

J) w sprawie szczegółowych zasad poniszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia
1 w mieszkaniach chronionych;

Głosowano w sprawie:
w sprawie szczegółowych zasad poniszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparciaiwmieszkaniach chronionych;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef
Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika Piotrowska,
Krzysztof Skrzyniecki

k) w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i doprowadzania ścieków na
terenie Gminy Miasto Golub-Dobrzyń;

Głosowano w sprawie:
w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i doprowadzania ścieków naterenie
Gminy Miasto Golub-Dobrzyń;:.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:6
Wyniki imienne:
ZA (9)
Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz
Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad
Zaporowicz
NIEOBECNI(6)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika
Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki

]) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w
Golubiu-Dobrzyniu ul.Doktora Jerzego Koppa;

Głosowano wsprawie:
wprz wyrażania zgody na nieodpiatne nabycie nieruchomości położonej

|

wakcj
: DobrzZYNU uLDoktora Jerzego Pas PZA : :
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Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:6
Wyniki imienne:
ZA (9)
Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz -

Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad

Zaporowicz
NIEOBECNI(6)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika
Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki

m) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktykii Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Golubia-Dobrzynia na 2020

rok.

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Golubia-Dobrzynia na 2020
rok..

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:6
Wyniki imienne:
ZA (9)
Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz
Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad

Zaporowicz
NIEOBECNI(6)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika

Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki Ss

n) w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasaj ących z upływem roku

budżetowego 2019 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

Głosowano wsprawie:
w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasaj ących z upływem roku budżetowego
2019 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków..

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:6
Wyniki imienne:
ZA (9)
Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz
Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad
Zaporowicz
NIEOBECNI (6)



Łukasz Bednarski, Justyna:Bestry, Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika

Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki

15. Informacja o analizie składanych oświadczeń maj ątkowych.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak w tym punkcie przedstawił analizę

składanych przez radnych oświadczeń majątkowy ch.

16. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o interpelacjach złożonych w okresie

międzysesyjnym.

17. Wolne wnioski.
Wtym punkcie Burmistrz Miasta Golubia-Dobrzynia na ostatnia Sesje w roku 2019.

'

podziękował wszystkim za dobrai ciężka pracę w samorządziei złożył
;

najserdeczniejsze życzenia noworocznei Bożonarodzeniowe pracownikom i

mieszkańcom Miasta Golubia-Dobrzynia.

18. Zamknięcie Sesji.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasza Pietrzaka zamknął XXI Sesję Rady Miasta

Golubia-Dobrzynia.

Przygotował a): Biuro Rady Katarzyna Godlewska lh,
Przygotowano przy pomocy programu eSesja pl



Podpisy radnych:

I
2.

CO

9:

Anna Paprocka

Jolanta Rzeszotarska

. Franciszek Jagielski

. Marek Stawski

Łukasz Pietrzak

Józef Pietrzak

. Aleksander Wichrowski

Justyna Bestry

Monika Kwidzyńska

10. Konrad Zaporowicz


